
 

 

Szanowni Państwo, 

 

Rozumiemy Państwa  zdenerwowanie z powodu braku do tej pory w sprzedaży 

kompletu Elementarza XXI w. Poziom skomplikowania  najpierw w produkcji, 

a później podczas konfekcjonowania okazał się na tyle duży, że nie jesteśmy w 

stanie zapewnić rynkowi odpowiedniej liczby kompletów w czerwcu. 

Zrobimy wszystko co w naszej mocy, aby w pierwszej połowie lipca Państwa 

zamówienia zostały zrealizowane. 

 

Z wyrazami szacunku 

 

Włodzimierz Bański 

Dyrektor Sprzedaży 


